
Zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 13.10.2008 

 

Datum a čas konání: 13.10.2008,15.30 hodin 

Místo jednání: zasedací místnost MÚ, Václavské nám.182 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté: Ing.Suchánek, Ing.Tvrdík, Ing.Hájková 

 

Program: 

- Zahájení, prezence 

- Písemní informace z odboru investic – ing.arch.Kremla 

- Problém parkování na sídlišti –návrhy řešení 

- Informace z RM –návštěva předsedy komise na jednání 

- Dětské hřiště 

- Ing.Suchánek – informace  o činnosti TS 

- Ing.Hájková 

- Různé 

 

Zahájení,prezence 

- Předseda komise zahájil jednání, přivítal přítomné , obeznámil s programem a provedl 

prezenci. 

 

Informace z odboru investic 

- Ing.arch.Kremla, který není členem komise, zaslal písemnou informaci o některých 

záležitostech, které vyplývají z činnosti odboru a dotýkají se činnosti komise 

- Pokračují práce na projektové dokumentaci kolem ulice Jana Palacha 

- Pan Ing.Bártů, který nás navštívil na minulé komisi a měl připomínky a byla mu 

nabídnuta konzultace přímo na odboru se již neozval 

- Pokračují práce na studii vnitrobloku se studiem Acht, na příští komisi by mohl přinést 

již nějaké ukázky 

- Stromy na náměstíčku, které usychají – neustále se to urguje, situace je v řešení 

- Situace kolem dětských hřišť je zatím nejasná, bude se o nich jednat ještě tento týden 

 

Problém parkování na sídlišti 

- Letitý problém ,který trápí nejen sídliště , ale i celé město, je problém s parkováním. 

Každý občan chce mít zaparkované vozidlo před svým domem a stává se, že pak auta 

parkují v prostorech, kde opravdu nemají co hledat 

- Na minulém jednání pan Ing.Vališ poukázal, že opakovaně a dlouhodobě parkují 

vozidla na trávníku v prostoru  za domem č.p.108, v ulici 17.listopadu. Městská 

policie o tomto nešvaru ví, byla upozorněna, ale žádné kroky v tomto ohledu nic 

nepodniká. Pan Vališ je ochoten spolupracovat s MP. 

- Pan Jirásek – komise by neměla sloužit jako „ prodloužená ruka zákona“, na to tady je 

právě  Městská policie 

- M.Hlavatý – dle jeho názoru parkoviště nad sídlištěm je poloprázdné, tam by našlo 

útočiště cca 60 vozidel, ale každý ho chce mít před domem 

- Ing.Jirásek – mělo by se stejně působit výchovně, nejdřív lístek za sklem, že nevhodně 

parkuje a teprve poté pokuta či odtažení vozidla,není zastáncem hned drastického 

řešení. 

 

Bylo dohodnuto pozvat na příští zasedání starostu města pana Šalátka, jako velitele MP 

Zajistí pí Děkanovská 



Informace z jednání RM 

- Ing.Jirásek byl pozván na vlastní žádost na jednání RM, poté co se dozvěděl , že RM 

neschválila finanční prostředky na realizaci kruhového objezdu u Kauflandu, kde je 

schválen generel dopravy na sídlišti, hotová projektová dokumentace, byla připravená 

Smlouva o dílo k podpisu, realizace měla začít, ale na dofinancování akce nebyla 

dostatečná vůle RM.Odbor investic požádal RM o schválení finančních prostředků, 

což se nestalo a pan Jirásek chtěl znát důvody. 

- Z celkového shrnutí vyplynulo, že radní nepovažují v této chvíli výstavbu kruhového 

objezdu za potřebnou a cena se jim zdála vysoká,materiál se dal do složky „odložené“, 

v současné době snad i „odmítnuté“. Byla odmítnuta i navrhovaná nová analýza 

dopravní obslužnosti v tomto dopravním uzlu, 

- Dále bylo diskutováno, že když  je v rozpočtu města pro rok 2008 necelá částka 3 

miliony Kč  pro potřeby sídliště a nebude se realizovat kruhový objezd, bylo by velmi 

vhodné finanční prostředky investovat do jiných aktivit 

- Proběhla velmi vzrušená diskuze o tom, že představitelé radnice na část města, kde  

žije více jak 6 000 obyvatel zapomínají a kromě realizace 1. etapy dopravního 

generelu sem nejde odpovídající částka peněz z rozpočtu města. To členové komise 

považují za velmi špatné! Bylo dohodnuto, že k diskuzi na toto téma využijí i návštěvy 

pana starosty na dalším jednání. Zároveň představitelé komise, předseda komise a pan 

Berka požádají o návštěvu u pana starosty v nejbližší možné době, 

- Členové komise se dohodli předložit na jednání RM dne 14.10.2008 materiál ke 

schválení finančních prostředků na opravu chodníků na sídlišti a laviček dle výběru 

komise (nejhorší stav chodníků je lokalita  – ulice Jana Palacha , okolí školy) – návrh 

předloží panu starostovi pověřený člen komise Ing. Vališ 

 

Dětská hřiště 

- řešení dětských hřišť je zatím otevřené  

- při řešení je nutné především myslet na využití  sportovních hřišť pro děti nad 10 let  

 

Ing.Suchánek – Technické služby 

- Ing.Suchánek  je pověřen dočasným řízením Technických služeb, dle názoru členů 

komise se mu zatím v jeho funkci daří  a je vidět krůček po krůčku změny  k lepšímu, 

i když také musí zápasit s nedostatkem finančních prostředků; největší rezervy, dle 

jeho slov, viděl mimo jiné i v nedostatku komunikace mezi jednotlivými provozy; má 

své představy o řízení společnosti, rád by předal společnost svému nástupci v co 

nejlepším stavu 

- Pan Berka – Bylo by vhodné při čištění ulic dávat dopředu oznamovací tabule, aby 

lidé uvolnili prostory k čištění. Jinak to nemá smysl ( v minulosti se to tak dělalo a 

byla to osvědčená metoda) 

- Pan Nováček – Absence sběrného dvora je znatelná, ne každý občan má možnost 

zajíždět až do Čáslavi, tak volí možnost odpad uložit vedle kontejneru. Navrhuje 

osadit ulici Jana Zajíce a 17. listopadu trvalými značkami, které by určovaly přesnou 

dobu pro čistění těchto ulic. Ing. Suchánek je pokusí projednat 

- Ing.Suchánek –na RM 14.10.2008  se bude projednávat nákup vozidel pro technické 

služby ( k dispozici je starý vozový park, je tam velká poruchovost , příští rok by to 

mělo být lepší) 

- Ing.Jirásek – připomínka k odvozu nepořádku – posekala se sice tráva , ale nepořádek 

kolem hřišť zůstal neodvezen ( u  stanoviště maringotky u nového hřiště ), 

momentálně to je roztahané od zvířat 



- Ing.Suchánek – zamýšlí, že se do budoucna  budou dávat připomínky přímo na 

konkrétní e-mailovou adresu, aby se mohly operativně řešit. Všichni členové kvitovali 

s povděkem. 

 

 

Ing.Hájková –kontejnerové stání 

- Ing.Hájková představila jednoduchou koncepci kontejnerových stání v lokalitě 

sídliště. Její představa  spočívá v jednoduchosti a  v co nejmenších finančních 

nákladech. Nápad na zastřešení kontejnerových stání: dle jejich slov by se mohl využít 

i způsob, který se používá na zastřešení nákupních vozíků v Bille anebo v Kauflandu. 

- Ing.Suchánek tento nápad vidí poprvé, on se raději přiklání k jednotnému systému 

kontejnerového stání. Tak jak se začalo u nového kruhového objezdu na sídlišti, mělo 

by se pokračovat. 

- Ing.Hájková – zatím se moc neosvědčil, je tam plno odpadků i kolem 

- Navrhuje schválení základní desky pro výstavbu kontejnerových stání, na kterou by již   

mohly zvolit různé varianty vršku.Dle předložených nákresů členové komise zvolili 

variantu číslo I. 

- Členové komise doporučují realizaci základní desky  kontejnerového stání dle 

předloženého návrhu Ing.Hájkové  s řešením varianty č.I. 
- Pani Hájková  chtěla ještě rozhodnout, v kterých lokalitách by bylo vhodné tyto 

kontejnerová stání umístit, ale to je opravdu na delší  časovou diskusi. Byly dohodnuty 

prvá dvě místa, o ostatních budeme diskutovat příště. Pan předseda navrhuje pozvat 

Ing.Hájkovou i na příští jednání. 

 

 

 

Příští jednání se koná dne 1.12.2008 v 15.30 hodin 

 v zasedací místnosti MÚ ,Václavské nám.182 

 

 
Zapsala:Děkanovská Alena 

Zápis ověřil: Ing.Zdeněk Jirásek 

 


